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PRoToKoŁ NRxLVIi2013
z XLVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Sanoka

VI kadencji, która odbyła się w dniu 05.09.2019 r. od godz. 16U
do godz. 16{ w sali herbowej tut. Urzędu Miasta

pod przewodnictwem Jana Oklejewicza
Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka

oraz Wiceprzewodniczących Rady Miasta
Tomasza Dańczyszyna i Wojciecha Wydrzyńskiego.

Na ogólną liczbę 21 Radnych w XLVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Sanoka VI kadencji
udział wzięło wg listy obecności 18 Radnych.

1. Bętkowski Ryszard
ż. Biega Jan
3. Bluj Maciej
4. Chytła Mariusz
5. Chrobak Andrzej
6, Dańczyszyn Tomasz
7, Daszyk Zbigniew
8, Drwięga Kazimtęrz
9. Drwięga Maciej
10. Krynickl Jozef
1 1. Lewandowski Piotr
12. Lisolł,ska Teresa
13, Oberc Maria
14. Oklejewtcz Jan
1 5. Pruchnicki Wojciech
16. Tymoczko Henryka
17, WoźniczakŁukasz
l 8. Wydrzyński Wojciech

Nieobecni Radni (nieobecność usprawiedliwiona) :

1. Babiak Roman
2. Najsarek Rober1
3, Ryniak Adam

Przewodniczący Zarządow Rad Dzielnic obecni na XLVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta
Sanoka VI kadenc.ji,

1. Czerwiński Zbignrew
ż. Oryszczyn Stanisław
3. Osękowski Marian
4. Piegdoń Wojciech
5. Podulka Franciszek
6, Pytlowany Edward
7, Szul Krzysztof

- Rada Dzielnicy Posada
- Rada Dzielnicy Błonie
- Rada Dzielnicy Wójtor,vstwo
- Rada Dzielnicy Olchowce
- Rada Dzielnicy Zatorze
- Rada Dzielnicy Dąbrowka
- Rada Dzielnicy Srodmieście



Ponadto w XLVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Sanoka ldział wzięli: Zastępca
Burmistrza Pan Ziernowit Borowczak, Zastępca Burmistrza Pan Marian Kurasz, Skarbnik
Miasta Pan Kazimierz Kot, Naczelnik Rozwoju Miasta Pan Konrad Białas, Informatyk
Urzędu Miasta Pan Maciej Dygoń.

Ad. 1.

otwarcie sesii.

Prowadzący posiedzenie Pan .Ian Okleiewicz - otworzył XLVI Nadzwyczajną Sesję Rady
Miasta Sanoka. Powitał On Wysoką Radę, Zastępcow Burmistrza, Skarbnika Miasta,
przedstarł,icieli Rad Dzielnic. oraz wszystkich obecnych na Sesji Rady.

Na podstawie listy obecności stwierdzlł, że
podej mow,ania prawomocnych uchwał.

Ad.2.
powołanie sekretarza sesii.

na sali jest odpowiednia ilość Radnych do

Prowadzący posiedzenie Pan .Ian Oklejewicz powołał sekretarza Sesji, ktorym został Radny
Pan Kazimierz Drwięga.

Ad.3.
zapoznanie Rady z norzadkiem obrad.

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poinformował, ze program Sesji został Radnym
dostarczony .

porzadek obrad:
1. Otwarcie obrad,
2. Powołanie sekretarza sesji.
3. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad,
4. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie wyrażenla zgody na realizację

projektu .,E-usługi warunkiem wzmocnienia potencjału JST" w ramach działanta 5.ż.I

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej

sprawie.
5. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie wyrażenia zgody na z,awarcie

porozumienia w sprawie utworzenia ,.Obszaru funkcjonalnego Sanok - Lesko",
z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.

6. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza miasta w sprawie wyrazenia woli przystąpienia

Gminy Miasta Sanoka do wspólnej realtzacjl projektu pn. ,,Rozwój miejskiego
obszaru funkcjonalnego Sanok - Lesko" planowanego do realtzacji w ramach

Programu Operacyjnego Pomoc Techniczna na lata 2007 - 2013, z ewentualnym
podjęciem uchwały w tej sprawie.

1. Zamknięcie obrad.

l§ie w-niesiono uwag l zastrzeżęi do porządku obrad.



Ad.4.
Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie wyrażenia zgody na realipację
proiektu ."E-usługi warurłkie{n wzmocnienia potenciału JST" w ramach działania 5.2.1
programu operacyinego kapitał Ludzki" z ewentualnym podięciem uchwały w tei
sprawie.

Naczelnik Wydziału Rozwoju Miasta Pan Konrad Białas poinformował, że przedmiotem
niniejszej uchwały jest wyrazenie zgody na rea|tzację projektu ,,E-usługi warunkiem
wzmocnienia potencjału JST" w ramach działanta 5.2.1 Programu Operacyjnego Kapitał
Ludzki. W ramach niniejszego projektu przewtdziano następuj ące działanl,a:
- zinte growanie s ystemem e 1 ektroni c zne go zarządzanta dokumentam i
- zakup i wdrozenie dziedzinowego systemu informatycznego dla Urzędu Miasta
obejmującego rózne moduły funkcjonalne np. księgowość obsługi podatkow,ej
- umozliwienie przesyłania pism między pracownikami Urzędu Miasta przęz elektroniczną
skrzynkę podawczą
- wdrazanie now-ych i modernizacja dotychczasowych systemów dziedzinowych, eliminacja
ręcznego wprowadzania danych
- podniesienie poziomu kwalifikacji pracowników poprzez szkolęnia.
Projekt składany jest w parlnerstwie z następującymi gminami:

1) Gmina Domaniow
2) Gmina Gawłuszowice
3) Gmina Kamień
4) Gmina Lesko
5) Gmina Nisko
6) Gmina Stalowa Wola

Dofinansowanie sięga 85%o, wkład własny 15%, kwota ptzewtdziana dla miasta Sanoka
wynosi 300.000 zł, z tego wkład własny 45.000 zł, ktory planowany jest do poniesienia
w formie aportu. Aport będzie reaiizowany poprzęz oddelegowanie do pracy pracowników
zatrudnionych w Urzędzie Miasta, ktorzy będą pracować na rzecz prolektu i częściowo ich
wynagrodzenie będzie wkładęm własnym, takżę dodatkowo nic urząd nie będzie to
kosztować,

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewlcz otworzył dyskusję w tym punkcie.

Radna Pani Teresa Lisowska zwrociła się z py,taniem, skąd wziĄ się akurat taki dobor gmin
partnerskich?

Naczelnik Wydziału Rozwoju Miasta Pan Konrad Białas odpowiedział, że inicjatorem projekt
jest firma ZETO z Rzeszowa i na podstawie dotychczasowej wspołpracy z jednostkami
samorządu terytorialnego zaproponowała do realizacji taki projekt i dobrała wg swojego
katalogu jednostki, zktorymt firma juz wspołpracuje.

Radny Pan Andrzej Chrobak zwroclł się z prośbą o przedstawienie korzyści jakie będą
z przystrytenia do przedmiotowego programu.

Naczelnik Wydziału Rozwoju Miasta Pan Konrad Białas odpowiedział, że wszystko zmrcrza
ku daleko idącej cyfryzac1l, w chwiii obecnej są kilka kroków przed uruchomieniem
Podkarpackiego Systemu e-Administracji Publicznej, więc obiekt dokumentów, wkrótce
rozpocznie się głownie drogą cyfrową zresztą podpis elektroniczny który juz funkcjonuje
t z rożnym skutkiem jest wdrazany i uzytkowany świadczy o tym, że ta technologia idzie do



Przodu. UrzędY nie mogą stać wobec tego obojętnie i podejmują rownie ż działaniamające na
celu intensYfikację postępu technologicznego jaki jest w urzędach. Mimo wszystko jełnostki
samorządu terYtorialnego cierpią bardzo mocno na niedobór postępu technologicznego,
szczegÓlnie w sferze e-usług, w zwlązkuztymjest wymog ogolnokruń*}, który zmierz ku
temu abY zdigitalizowaĆ proces zaruądzania administracją- Realizacja- projettu wynika
równiez z konieczności podjęcia intensywnych dzjałań imierzapcv.ń ao wykorzystania
usług, diagnozuje się ze w genezie reallzacji takiego projektu jesi 

-rowniez 
niski poziom

wiedzY i Świadomość klientow, a także pracowników simorządowych w zakresie e-usługi.
Przede wszYstkim jest to podniesienie standardu placy w lJrzędziÓ, a takżejest to ,pru.iu
Prestizowa, gdlż jest wdrażany geograficzny system informacji przestrzennói ,ru, piojekt
PSeAP.

RadnY Pan Wojciech Pruchnicki zwrocił się z pytaniem. czy ma rozumieć w ten sposób, ze
będzie mogł wYsYłac z domu emailem dokumenty o warunki zabudowy i otrzyma tą samą
drogą odpowiedź?

Naczelnik WYdziału Rozwoju Miasta Pan Konrad Białas odpowiedział. że w taki sposób ma
Io dztałac, takie sąprzynajmniej cele i ambicje.

Radna Pani Teresa Lisowska zwroctł się z pytaniem, czy rcla ZET} Rzeszów będzie
rv dalszym ciągu funkcjonowała w tym projekcie?

Naczelnik WYdziału Rozwoju Miasta Pan Konrad Białas oclpowiedział, że reguły wspołpracy
oraz PTawa i obowiązki gmin pańnerów zostaną ustalone w umowie partnerskiej. Lia..
Paftnerstwa zostanie wybrany na etapie podpisania umow}, partnerskiej, na tą ohwile jest to
tak skonstruow-ane. że ZETO 11,yszło zpropozycją napisania tego projektu i złożenia go, ze
rvsParciem oczywiŚcie poszczegolnych jednostek, a pożniej jeżeltprojekt dojdzie do realizacji
zostanie wyłoniony lider, który będzie wszystkim zarządzał.

RadnY Pan Andrzej Chrobak zwroclł się z pytantem, czy można mowić o jakichkolwiek
o szczędno ś ciach związanych z wprowadzeniem te go pro gramu?

Naczelnik Wydziału Rozwoju Miasta Pan Konrad Białas odpowiedział, że oszczędności będą
na Pewno niewymierne, chociazby w eksploatacji materiałow biurowych, w chwili obecnej
.już większoŚć dokumentów, które otrzymują poprawek clo projektow unijnych, przychodzą
tylko i wyłącznte drogą elektroniczną i równie ż drogąelektroniczną są wysyłane.

Radny Pan Zbigniew Daszyk zwrocił się z py,taniem, jaki zakres prac firma ZETo w tej
chwili świadczy dla Urzędu Miasta?

Informatyk Miasta Pan Maciej Dygoń odpowiedział, ż,e na chwilę obecną tlrma ZIITO
Świadczy hosting strony internetowej tJrzędu Miasta, Biuletynu lnfbrrnacji Publicznej.
serwera Pocztowego i łącza internetowe jeśli chodzi o darmowe hotspoty na terenie miasta,
które są kwestii zarządzaniaprzęz firmę ZETO,

Nie bYło więcej chętnych do zabrania głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie Pan
Jan Oklejewicz zamknfl dyskusję w tym punkcie i przystąpił do odczytania projektu uchwały
w sPrawie wyrazenia zgody na reallzację projektu ,.E-usługi warunkiem wzmocnienia
Potencjału.IST" w ramach działania 5.2,1 Programu Operacyjnego Kapitał Luclzki.



Do odczytanej uchwały Radni

Za przy.jęciem uchwały Nr
i wstrzymujących się nie było.

Uchwala została podjęta.

Ad.5.

nie wnosili uwag i zastrzeżęń.

XLVI/383/13 głosowało 18 Radnych. głosórł, przeciwrtyc,h

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie wvrażenia zgody na zawarcie
porozumlenia w sprawie utworzenia ..Obszaru funkcionalnego Sanok - Lesko",
z ewentualnym podięciem uchwały w tei sprawie.

Naczelnik Wydziału Rozwojrr Miasta Pan Konrad Białas na wstępie zgłosił autopoprawkę do
projektu uchwały. Poinformował, że wynika ona ze zmiany nomenklatury, która zostaje
natzvcona pIzęz Urząd Marszałkowski Województwa Podkarpackiego, a ma związek
z trwającymi pracami nad programowanie 14.20. Autopoprawka polega na zmianie nazwy
,.Obszaru funkcjonalnego Sanok - Lesko" na nazwę ,,Zwlązku Zlntegrowanych Inwestycji
T'erytorialnych na terenie miejskiego obszaru funkcjonalnego Sanok - Lesko". Nazwa zostaje
zmięniona w tytule projektu, w § 1 otaz w treści porozumienia stanowiące go załącznik do
projektu uchwały.
Naczelnik Wydziału przystępując do omówienia projektu uchwały poinformował, ze Uchlł.ałą
Zarządy Wojewodztwa Podkarpackiego wskazano tzw. rzeczywiste regionalne bieguny
wztostu. Jest to zwlązane z nową perspektywą finansową 14.20. Prace, ktore teraz trwają
mają za zadante utworzenie nowych ram zwlązanych z przyszłą perspektywą finansową.
Miasto Sanok otrzymało bardzo duzą szansę, razęm z Leskiem zostali uznanl ptzęz
ekspertów, którzy pracowali nad uaktualniona strategią rozwoju województwa
podkarpacklęgo za rzeczywisty regionalny biegun wzrostu a tym samym zostali objęci tzw.
Miejskim Obszarem Funkcjonalnym (MOF) Daje to miastu jedyną szansę na pozyskanie
dodatkowych pieniędzy. ktore będą poza regionalnym programem operacl,jnym, Oprócz tego
będzie mozna oczl,wiście pozyskiwac pieniądze z RPO ale będą ba obszary funkcjonalne
kierowanę przęz lzw. Zlnlegrow,ane Inwestycje 'rerytorialnę (ZI'l). Sanok ma to szczęście. ze
się znalazł w Miejskim Obs,zarze Funkcjonalnym i będzie mógł skorzystac z Zintegrowanych
Inwestycji Terytorialnych. Pociąga to ze sobą niestety duzo pracy administracyjnej i

biurowej, jak i stawiatoptzed nimi nowe wezwania, aby się do tego przygotować w sposób
dobry, efektywny, żeby te inwestycje, które mają byó realizowane w ramach tzw.
Zintegrowanych Inwestycji Terltorialnych były inwestycjami kluczowymi i istotnymi dla
całego obszaru funkcjonalnego. Na tą chwilę obszar funkcjonalny miasto Sanok tworz,v
z Gminą Wiejską Sanok, Miastem i Gminą Zagorz, Miastem i Gminą Lesko, Sanok, Lesko
zostały przyporządkowane automatycznie przęz Urząd Marszałkowski, dwie pozostałe
jednostki samorządu terytorialnego zostały dobrane do Miejskich Obszarów Funkcjonalnych
na zasadzie rozwlązywania wspólnych problemów, wspólnych interesów i przede wszystkim
bliskiego sąsiedztwa, Porozumienie, którego jest przedmiotem niniejszej uchwały jest
\\T/magane PtZeZ IJrząd Marszałkowski do końca września, zawarcia tzw. zwlązkow
Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, które następnie będą musiały opracować tzw.
strategie ZIT , które będą konsultowane na przełom ie października, listopada i w grudniu maj ą
zostaĆ zamknięte tak, aby od stycznia przyszlego roku w ramach Regionalnych Programow
OPeracyjny'ch była rnozliwośc realizorł,ania. przygotowania się do realizacji Zintegrowanyclr
InwestYcji Terytorialn.vch. Są to terminy narzucone przez Ministerstwo Rozwoju
Regionalnego.



prowadzący posiedzenie pan Jan oklejewicz otworzył dyskusję w tym punkcie.

Radna Pani Teresa Lisowska zwrociła się z pytaniem, czy na dzięńdzisiejszy jest juz nauwadze jakaś wspolna inwestycja dla po.oru.nńia sanok - Lesko?

Naczelnik WYdziału Rozwoju Miasta Pan Konrad Białas odpowiedz iał. że w chwili obecnejintensYwnie Pracują nad uszczęgółowieniem jakie ln*arty.;. będą mogły być rea]izowanew ramach ZIT, Jest to bardzo skomplikowana i trudna splawa, ponieńaz w RegionalnymProgramie oPeracYjnYm są wskarunó driułunia w ramach których Zinltegro*un. inwestycjeTerYtorialne będą mogły funkcjonować, są to ściśle określone działaniam.in.:- wsPieranie efektYwnoŚci ener getycznej i wykorzystywanie odnawialny ch żrod,eł energiiw budynkach publicznych w sektórze mieszkaniowvm
- Promowanie strategii niskoemisyjnej dla wszystt<lcn typOw obszarów w szczególności naobszarach miejskich, w tym wspieianie zrownoważonego"transportu miejskiego- działania ma.jące na celu PoP.u-ę stanu środowiska mlejskiego. w tynr rekultywacja terenówpoprzemysłowych
- zaspokajanie znaczącvch potrzeb w zakresie inwestycji w sektorze gospodarki opadami- ochrona, promocja i rozwój dziewictwa kulturowego i naturalnego- zwiększanie mobilności regionalnej poprł", łączenie węzłów drugorzędnychi trzeciorzędnych z infrastrukturą T-EN-T.- wsPieranie rewitalizacji fizycznej, gospodarczej, społecznej i ubogich społecznościobszarów miejskich, wiejskich.
Jest to bardzo duŻe vuYzwanie gdzie bez wsparcia merytorycznego i bez dyskusji i konsultacjinie da się tak szYbko_zakres inwestycji__ustalić, ciągtó ,r|,rrugu to jeszcze uszczegółowieniapomiędzy Zagórzem, Leskiem, i Gminą Wiejską.

Nie bYło więcej chętnYch.do,zabraniagłosu, w związku z czymprowadzący posiedzenie pan
'Ian oklejewicz zamknĄ dYskusję w tym puŃcie i pizystąpił do odczytania projektu rrchwaływ sPrawie wYraŻenia zgodY nu 

'u*urĆi. 
po.orńoiónia'w sprawie utworzenia ,,obszarufrrnkcjonalnego Sanok - Lesko''.

Do odczytanej uchwały Radni nie wnosili trwag i zastrzeżeń,

Za PrzYjęciem uchwały Nr XLYIl384ll3 głosowało 18 Radnych, głosów przeciwnychiwstrzymr,rjących się nie było.

Uchwała została podjęta.
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Naczelnik WYdztału Rozwoju Miasta Pan Konrad Białas na wstępie zgłosił autopoprawkę do
Projektu uchwałY, mianowicie zmienta.się 

_zapis w § 2 projektu uchwały, który powinienbrzmieĆ ,,UPowaznia się Burm istrza Miasta Sanoka dó zawaicia polozumienia partnerskiego
PomiędzY Gminą Miasta Sanoka, Miastem i Gminą Lesko, Miastem i Gminą Zagorz,GminąSanok, którego wzór stanowi załącznik do niniejsze.i uchwały. Druga u1,topoprurka dclt.

Ad.6.



samego porozumienia pafinerskiego, otoż zgodnie z przyjętą procedurą poniewaz
porozumienie partnerskie nie rodzi skutków finansowych, w związku z tym Burmistrzowie
i Wojtowie zaangażowani w porozumienie zdecydowali się na jednoosobową reprezentacją.
więc nie ma wskazania drugiej osoby. W § 2 pkt. 2 porozumienia zdanie ..Projekt zakłada
oplacowanie strategii rozwoju obszaru funkcjonalnego" zmienia się na zdanie ,,Projekt
zakłada opracowanie strategii zintegrowanych inwestycji terytorialnych miejskiego obszaru
funkcjonalnego".
Naczęlnik Wydział poinformował, że poprzednio omawiana uchwała, jak i obecna są ściśle ze
sobą skorelowane, jedna wynika z drugiej. Przygotowując się do nowego okresu
programowania i przygotowując się do tzw. Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (ZIT)
trzęba przygotować strategię ZIT. czylt program operacyjny, ktory będzie polegał na tym, ze
będą tam wpisane poszczegolne priorytety i inwestycje, ktore będą chcieli zrealizołł,ać.
Pomimo, ze będzie to rozbite na poszczególne gminy uczestnicząc w Miejskich Obszarach
Funkcjonalnych (MOF) to niestety kosztuje, nie mniej jednak państwo daje mozliwość
ubiegania się o środki ,z tzw. pomocy technicznej w ramach ktorej mozna sfinansować
strategię ZIT, jak i równiez dokumentację techniczne, diagnozy, anallzy. plany
zagospodarowania przestrzennego do przyszłych Zlntegrowanych Inwestycji Terytorialnych.
Na chwilę obecną uchwała nie rodzi żadnych skutkow finansowych, ponieważ dopiero na
etapie wyboru projektu będą zobligowani potwierdzić posiadanie wkładu własnego, Planuje
się złożyc projekt na maksymalną warlość projektu tj. 3.000.000 zł.. wkład własny wyniesie
10% ale będzie podzielony na poszczególne jednostki samorządowe uczestniczące
w projekcie, czyli na Gminę Miasta Sanoka, Gminę Sanok, Zagorz i Lesko,

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewtcz otworzył dyskusję w tym punkcie,

Radna Pani Teresa Lisowska stwierdziła, że w projekcie porozumienia jest mowa o liderze
projektu, a nic nie wiadomo jak będzie wybierany i jakie będą kry,teria wyboru projektu.

Naczelnik Wydziałtł Rozwoiu N4iasta Pan Konrad Białas odpowiedział^ Ze liderem projektu
jest Gmina Miasta Sanoka i jest to zapisatre w pofozumieniu.

Radny Pan Łukasz Woźnlczak zwrocił się z prośbą o zmienienie w porozumieniu nazwy
jednostek samorządu tery.torialnego, powinno być Gmina Lęsko i Gmina Zagorz, bo nie ma
juz jednostki samorządu tery.torialnego Miasto i Gmina tylko są Gminy.

Zastępca Burmistrza Pan Ziemowit Borowczak poinformował, że rzeczywiście nie
funkcjonuje juz w obrocie prawnym. w statutach zapis Gmina Miejsko - Wiejska i powinien
byc zapts Gmina Zagorz i Gmina Lesko, więc zostanie wprowadzona alltopoprawka.

Przewodniczący Rady Pan Jan Oklejewicz zwroctł się z pytaniem, ktore miasta
w województwie podkarpackim zostały ośrodkami Zlntegrowanych Inwestycji Terytorialnych
(ZIT)?

Zastępca Burmistrza Pan Ziemowit Borowczak odpowledział, że zostały przede wszystkim
wszystkie dawne miasta wojewódzkie. czyli Krosno, Przemyśl, '1'arnobrzeg, oczywiście
Rzeszów, który ma trochę inną fbrmułę, bo jest to Rzeszowski Okręg Funkcjonalny (ROF)
iinaczej to wl,gląda, poniewaz u,szystkie miasta wojewodzkie w Polsce będą działac wg
innych przepisow, Oprocz Rzeszowa z Łańcutęm i dawnych miast wojewodzkich jest region
Dębicko-Ropczycki, Stalowa Wola z Niskiem, Jarosław z Przeworskiem i Sanok z Leskiem.



PrzewodniczącY RadY Pan Jan oklejewicz zwroclł się z pytaniem, czy nie lepiej tymmiastom, które są same?

ZastęPca Burmistrza Pan Zięmowit Borowczak odpowiedział, że Miejski obszarFunkcjonalnY to nie jest jedna gmina. W przypadku Rzeszowa to jest w sumie 18 gmin,wPrzYPadku Krosna to jest Krosno i wsrysikió gminy które grani cząz miastem, podobaniejest w przypadku Przemyśla.

Nie bYło więce.j chętnYch do zabranta głosu, w zwięku z czymprowadzący posiedzenie pan
Jan Okle.jewicz zamknfi dYskusję w tym puŃcie i pizystąpił do odczytania projektu uchwaływ sPrawie wYraŻenia woli Przystąpienia Gminy Miuriu Sanoka do wspóln ej realizacji
Projektu Pn, ,,RozwÓj miejskiego obszaru fuŃcjonalnego Sanok - Lesko,, planowanego dorealizac-ji w ramach Programu Operacyjnego 

"Po*o.iechniczna 
na lati ż007 * 2013,z uwzględnieniem autopoprawek.

Do odczytanej uchwały Radni nie wnosili uwag i zastrzeżeń.

Za PrzYjęciem uchwały Nr XLVV385/13 głosowało 18 Radnych, głosów przeciwnychi wstrzymujących się nie było.

Uchwała została podjęta.

Ad.7.
zamkniecie obrad.

ProwadzącY Posiedzenie Pan Jan Oklejewicz zamknfiXlvl Nadzwyczajną Sesję Rad MiastaSanoka.
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